
Rerat FAU-møte 24.03 
Opprop 
1A – ja 1B – ja 
2A – ja 2B - ja 
3A – ja 3B - ja 
4A – nei 4B - ja 
5A – ja 5B - ja 
6A – nei 6B - nei 
7A – nei 7B – ja 
  
Rektors kvarter 

1. Byggingen er utsatt, etter planen skal nye Åsen skole være ferdig i 2026. 
Utsettelsen skyldes forsinkelser på Benterud. Lite informasjon ellers om praktiske 
løsninger underveis i byggeperioden. 

2. 17. mai – ser ut som at det blir normal feiring. Kommunal kommité ønsker felles 
tog fra Rasta til Rådhusparken. Arrangement i parken, så videre til de respektive 
skolene. Oppmøte på Rasta 09.45, toget går kl 10.00. Rektor prøver å få lærere 
med i toget, siden lærerne kjenner gruppene sine godt, spesielt for de minste 
trinnene. Ønsker også FAU/klassekontakter i back-up. Arrangementet på Åsen 
skolen begynner 11.30. 

3. Info fra FAU-leder til rektor: Skolesjefen tenker det er fornuftig at rektor(ene) i 
Lørenskog skal være med på LFAU-møter fremover (fra august). 

4. Lørenskog skal sertifiseres som en trafikksikker kommune. 
5. Rektor avslutter 19.22 

  
1. Temakveld – erfaringer 

God inntekt for 7. trinn. Rektor nevnte at det var god stemning blant elevene. 
Populært opplegg for 4. – 6. trinn om nettvett. God gjennomføring med dialog 
mellom elevene og foredragsholderen. Litt vrien gjennomføring for 1. trinn, men 
fortsatt god stemning blant elevene. Litt av det samme meldes også for 2. klasse. 
Det ble spurt om skolen skal fortsette med temakveld. Det bestemmes at det skal 
tas opp igjen i august. 
  

2. LFAU 
- Vigilo -> Vigilo har levert det som er kontraktsfestet. Vigilo har blitt bedre og 
jobber stadig med forbedringer. Vigilo ble ikke pilottestet, LFAU ønsker å bli med 
på testing av neste system. 
- iPad-bruk -> Problemer med bruk for de eldre klassene. Elevene skulle fått 
tastaturer, men det har ikke blitt levert. Skoleledelsen mener covid er skyld i 
manglende levering. Det kommer trolig tastaturer etter hvert. 
 
 



3. SFO  
Tidligere er det meldt inn fra foreldre at de synes det er noe dårlig kosthold, lite 
aktivitet og mye iPad. Det oppleves også at planen som sendes ut ikke alltid følges, 
det er forespurt om det er mulig med en oppfølging av SFO-planen. 
Det ble også forespurt om leksehjelp på SFO, dette er også tatt opp tidligere. Det 
svares fra skolen at det er ikke er bemanning på SFO til dette. Det er også ønskelig 
fra skolens hold at det foreldre er med på å hjelpe barn med leksene. 
Det er bestemt nasjonalt at 1. klasse skal få gratis SFO (deltid, men kommunen 
jobber med heltidsplass for 1.klasse). 
 
4. Bemanning 
Finstad og Åsen sliter med bemanning. Skolene er i fokus hos kommunen grunnet 
spredt kulturell bakgrunn, og det jobbes hardt med å få inn pedagogisk personale, 
det tilbys blant annet høyere lønn og etterutdanning som en ekstra gulrot. 
 
5. 17.mai 
Det er forslått å snu toget, altså gå fra rådhusparken til de respektive skolene. 
Dette skal tas opp til vurdering, men blir sannsynligvis ikke noe av i år.  
 
6. Natteravn 
Åsen har fått følgende datoer: 20. og 21. mai, 12. og 13. august og 30. september 
og 1. oktober. Tidsrommet er 19-23, det er anbefalt med 6 stk per kveld. Sait 
legger ut info på facebook-gruppa om rute og generell info. 
  
Møtet heves 20.46. 
 


